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Van vier kerkgebouwen naar één kerk
Op de avond van 15 november j.l. heeft het parochiebestuur het voornemen 
bekend gemaakt om op termijn alleen de Dominicuskerk te gaan gebruiken 
voor de vieringen in de parochie. Voor de andere kerken wordt samen met de 
mensen gezocht naar een goede oplossing. Om u op de hoogte te houden van 
alle ontwikkelingen rond de gebouwen, zullen wij maandelijks een nieuwsbrief 
uitgeven. Als er in de tussentijd belangrijke ontwikkelingen zijn, zullen wij dit 
eerder met u delen. 

De dorpen
De reden om de kerkgebouwen te sluiten, verschilt per locatie. In de dorpen 
Wergea/Warten en Wytgaard is er vooral zorg om de leeftijd van de 
kerkgangers en het snel dalende aantal vrijwilligers dat beschikbaar is om de 
locaties open en levendig te houden. Samen met de parochianen en de 
dorpsbewoners zoeken we daarom naar mogelijkheden om toch te blijven 
samenkomen. We willen samen tot een goede herbestemming komen van 
beide kerkgebouwen. 

Leeuwarden
In Leeuwarden zijn ook zorgen over het krimpend aantal vrijwilligers. U heeft 
misschien de vele vacatures op de website en in het liturgieblad zien staan. Het
kerkbezoek is goed, mede dankzij de vele kerkgangers die van oorsprong uit 
andere delen van de wereld naar Friesland zijn gekomen. Toch zijn ook hier 
geen twee grote kerken nodig. Vanwege dalende inkomsten kunnen wij dit niet
langer volhouden (van ooit ca 4.000 bijdragende leden naar 600 met een 
dalende trend). Het is geen gemakkelijke afweging geweest om te kiezen 
tussen beide kerken. Beide zijn prachtig en monumentaal. 

Zorgen
Er zijn een groot aantal brieven binnengekomen van bezorgde parochianen die 
de Bonifatiuskerk een warm hart toedragen. De pijn die het verlaten van een 
kerkgebouw met zich meebrengt, is heftig en dit begrijpen wij volkomen. De 
kerk is verbonden met intense herinneringen aan vreugdevolle gebeurtenissen 
zoals huwelijk en doop en verdrietige momenten tijdens de uitvaart van onze 
geliefden. 
Het parochiebestuur heeft zo goed mogelijk alles op een rijtje gezet. Beide 
gebouwen zijn namelijk geschikt om in te blijven vieren. Er bestaat echter grote
onzekerheid over de onderhoudskosten van de Bonifatiuskerk. 
Er zijn de afgelopen jaren veel gesprekken geweest met de STIBO, de eigenaar 
van de Bonifatiuskerk. Het parochiebestuur heeft aangeboden om te helpen bij 
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het vinden van fondsen om de grote restauratie die nodig is, te bekostigen 
(voor min. €2,5 miljoen1). Bij de verbouwing van het Titus Brandsmahuis is 
namelijk veel ervaring opgedaan met fondsenwerving. De STIBO heeft daar 
echter om onbekende reden, geen gebruik van gemaakt. 
Ook is aangeboden om te helpen met het opzetten van een donateursactie 
voor de STIBO, zodat meer mensen structureel zouden bijdragen aan het 
onderhoud van de Bonifatiuskerk. Tot slot hebben we de STIBO meegenomen 
in het proces om het gebouwenbeleid vorm te geven. Herhaaldelijk heeft het 
parochiebestuur aangedrongen op een plan van aanpak en om een financieel 
overzicht te geven, in de hoop zicht te krijgen op de kosten van het groot 
onderhoud. Dit bepaalt namelijk welke bijdrage van ons verwacht wordt. 
Helaas is dat niet gekomen. 
Dit, tezamen met zorgen over de financiële draagkracht van de STIBO als 
geheel, zorgt voor grote financiële onzekerheid voor onze parochie als we 
zouden kiezen om te blijven vieren in de Bonifatiuskerk. Daarom is door het 
bestuur bij het bisdom aanbevolen om de Dominicuskerk te behouden2.  
Dit is een voorgenomen besluit dat nu door de bisschop beoordeeld wordt. De 
STIBO heeft de bisschop gevraagd om uitstel van dit besluit met 6 maanden, 
zodat ze met een plan van aanpak kan komen. Het parochiebestuur laat de 
beslissing daarover aan de bisschop. 

Vervolg
Tot hier duidelijkheid over is, voeren we in Leeuwarden nog geen gesprekken 
over de vervolgstappen. Wel zullen er vanaf januari in Wergea en Wytgaard 
gesprekken gevoerd worden met beheerscommissies en betrokkenen. Samen 
gaan we op zoek naar ideeën en oplossingen. Het streven is namelijk om op alle
locaties van de parochie plekken van hoop te vormen, waar mensen elkaar 
kunnen blijven ontmoeten. Op elke locatie moet ruimte blijven om de vreugde 
van het geloof en het geloof in Jezus Christus te versterken.
Met deze nieuwsbrief hopen wij een begin van een antwoord te geven op de 
vele vragen die zijn gesteld. In de komende nieuwsbrieven bouwen we daarop 
voort. 

Juist nu hebben we elkaar nodig. Laat elkaar daarom niet los. 
Als u ergens mee zit of als u over dit proces met iemand wilt praten, dan kunt u
altijd contact zoeken met één van de bestuursleden of één van de pastors. 

We wensen u een zalig Nieuwjaar en veel goeds toe, 

Het parochiebestuur

1 Voor o.a. de lekke goten en daken, restauratie van de glas-in-loodramen, groot onderhoud van de toren.
2 De Dominicuskerk is namelijk van de parochie zelf en wordt structureel onderhouden. Vastgestelde kosten zijn 
€13.100 p/j voor de komende 4 jaar. De kosten genoemd in deze brief betreffen alleen (groot) onderhoud. Operationele 
kosten zoals verwarming, verlichting en het interieur staan hier los van en zijn vergelijkbaar voor beide kerkgebouwen.


